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Reunió de conveni 

A la sessió d'avui, UGT ha presentat una proposta de distribució dels increments 
salarials a 4 anys. Després d'un recés, UGT ha proposat alguns canvis sobre la 
proposta. 

La RD ha pres nota de les peticions que s'han fet per poder treballar les dades i 
presentar-les en pròximes reunions. 

CIM i CPTC han manifestat clarament el seu suport a la proposta presentada i la 
seva voluntat de treballar en aquesta línia, i continuar avançant en la resta 
d'aspectes del conveni. 

SU ha manifestat que estan pendents d'una consulta a la seva afiliació.  

La part social també ha sol·licitat mantenir les reunions extraordinàries dels 
dimecres. 

La RD ha reiterat que fa moltes setmanes que no hi ha ritme negociador, ni 
avenços en la distribució dels increments salarials, que la totalitat de la RT va 
exigir tractar com a primer punt de la negociació, i encara no han arribat a un 
consens entre els diferents sindicats. Aquest és el motiu pel que la RD considera 
que no és necessari mantenir la sessió extraordinària setmanal dels dimecres, i 
sí a realitzar altres reunions demanades pel CE, i més tenint en compte que els 
dilluns els 13 membres de la RT a la comissió negociadora disposen de relleu 
sindical per poder analitzar documentació, debatre i consensuar posicionaments. 

Aquesta falta d'entesa entre els sindicats, ha portat la negociació a un punt que 
requereix una presidència de conveni que desbloquegi la situació perquè es 
puguin tractar altres aspectes del conveni. Per aquest motiu la RD ha demanat 
als sindicats, si han avançat en la proposta de possibles persones per la 
presidència de la mesa negociadora. No hi ha hagut cap proposta. 
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